
Dagsorden Afdelingsrådet Skjoldborgsvej  
d. 06.05.2024 kl. 17.00 til 19.00 

 Sted: Det nye mødelokale Indgang ved hovedindgangen  
Forplejning: Smørrebrød 

 

Deltagere:  
Forældre: Anders Jensen (Theodor 2e), Benjamin Knudsen (Merle 0c og Villads 3F), Birgitte Snedker-

Sørensen (Ida 5d), Emine Fazlija (Sumeja 5f, Abdullah 4c og Miradie 1d), Jimmi Denker (Alba 0e), Joan Carlsen 
(Maja 6e og Mark 3e), Khadra Mohamed (Salahudiin 4e og Saifullah 2e), Kirstine Hove (Josefine 1d og Frederik 
5c), Maria Autzen (William 5f og Magnus 1e), Maria Borum (Sophus 1e), Marie Søndergaard (Thomas 2e), Per 

Nielsen (Liam 1c), Sanne Jørgensen (Andreas 6e), Seyed Kashfizadeh (Seyed 0d), Lorena Mares (Alesia 5c) 
Skolebestyrelsen: Allan Kjærsgaard (Maggie 5e og Mazon 5d), Kenneth Weiss (Julie 5d), Emil Larsen (Lucas 4e) 

Elevråd: Malik 6c og Denisa 6e  
Personale: Lars (Leder skole), Pernille (Leder fritid), Louise (Lærer), Tommy (Pædagog)  

Afbud: Birgitte, Pernille, Kirstine 

 

Dagsorden Referat (Lars) Tid 
Ansvarlig 

1. Nyt fra elevrådet  10 min 
 

2. Nyt fra Skolebestyrelsen Har lavet høringssvar om den nye Børne 
Unge politik i Fredericia Kommune. 
 
Har lavet ordensregelsæt for Ullerup 
Bæk Skolen 
 
Afdelingsrådene vil fremover blive mere 
inddraget i bestyrelsens arbejde. Fx ved 
at emner kommer i høring ved 
afdelingsrådet. 
 
Der har d.d. været møde i 
principudvalget. 
Laver principper for Ullerup Bæk Skolens 
virke.  
Principperne findes på hjemmesiden: 
 
https://ullerupbaek.aula.dk/om-
skolen/skolebestyrelsen/principper 
 
Der lægges op til et tættere samarbejde 
mellem bestyrelserne i skoledistrikterne i 
Fredericia Kommune. 

15 min 

3. Legeplads/Pauseaktiviteter Ønskerne er videregivet til 
Ejendomscenteret. 
Henrik Huse deltager i dette punkt 
 

15 min 

https://ullerupbaek.aula.dk/om-skolen/skolebestyrelsen/principper
https://ullerupbaek.aula.dk/om-skolen/skolebestyrelsen/principper


Henrik Huse orienterer: 
Der er samlet ønsker ind fra forældrene, 
eleverne og personalet. 
Dette videregives til ejendomscenteret. 
 
Sammenfaldne ønsker er: Løbebane, 
multibane, motorikbane, gynger, 
cykelbane, scienceområde/udekøkken, 
miljø for de store elever mm. 
 
Næste step er at der indhentes tilbud fra 
forskellige firmaer. 
 

4. Nyt fra Trafikudvalget Trafikkampagne – drøftelse 
 
Input fra afdelingsrådet 
Trafikudvalget laver et dokument der 
kan deles ud til forældrene ved en 
trafikkampagne. 
 

30 min  
Per 
 

5. Nyt fra Fritid og Skolen Næste skoleår: 
Stillinger, elevtal, skema, skoledagens 
længde, klassearrangementer/lån af 
lokaler mm 
 
Fritid: 
Sætter en ”kælkebane” op på bakken 
ved SFO 
75 nye børn i Børn på vej i skole 
(glidende) De er kommet godt i gang. 
Forvaltningen har bedt om en 
evaluering. 
Personale fra børnehaver og skolen 
samarbejder om det.  
Laver flere arrangementer for 5-6 
årgang på Damvej. 
Spørgsmål til børns brug af 
mobiltelefoner på Damvej. 
Damvej følger skolebestyrelsens 
principper for mobiltelefoner. 
Mobiltelefonpolitik sættes på dagsorden 
til kommende møde. 
 
Skolen: 
Forbereder kulturdagen d. 30.5 

20 min  
 



Der vil i år ikke være tale om 
afskedigelser (som i sidste skoleår) 
Skolens elevtal er stabilt. 
Forventer at 75 børn starter i 3 0.klasser 
 
Der er mulighed for at låne lokaler på 
skolen og Damvej til 
klassearrangementer. 
  

6. Infomøde om kommende 
skoleår 11.6 kl. 17.00 

Hvem deltager fra afdelingsrådet 
Alle forældre på Skjold inviteres til 
mødet. 
 
Joan, Kahdra, Marie deltager i mødet. 

15 min 

7. Evaluering af årets arbejde 
i afdelingsrådet 

Deltagelse i kommende forældremøder 
 
Lars sender en oversigt ud med datoer 
når det er på plads.  
 
Datoer til årshjulet sendes til Marie 
 
Evaluering af møder i afdelingsrådet. 
Der er for mange emner på dagsordenen 
til for kort tid. Ønske om færre emner på 
dagsordenen, så der er tid til drøftelse. 
 
 
 

10 min 

8. Evt. Mobiltelefonpolitik på kommende møde. 
 
Ros til afdelingsrådet for deres 
engagementet og bidrag til at rådgive 
skolen.  

5 min 

 

 

 

Referent Lars  


